

POLICY STATEMENT RELATING TO BUSINESS CONTINUITY MANAGEMENT POLICY

In line with Abu Dhabi Government's vision, ADNEC Group and its subsidiaries are committed to implement Business Continuity Management System in compliance with the National Business Continuity Management Standard NCEMA 7000:2021 and International Standard ISO 22301.

The ADNEC Group Business Continuity Policy (the "Policy"), attached to this statement serves as a general framework of the system objectives to ensure meeting all legal and legislative requirements as well as stakeholders and interested parties' requirements in line with the administrative systems in place. The Policy applies to all ADNEC Group Clusters and organizational units.

Through the Policy ADNEC Group is committed to implementing, maintaining and validating a comprehensive Business Continuity (BC) program to ensure the continuity of critical operations under all circumstances.

The objectives of the Policy includes the following:

- Ensure that senior management is committed to providing the necessary resources to implement the BC management system.
- Prioritise the immediate safety and health of our employees, tenants, customers and visitors.
- Monitor and manage business continuity risks and ensure that measures adopted are cost-effective.
- Ensure that all group clusters and organizational units are committed to develop and test BC plans taking in to account the changes in services and tasks.
- Obtain stakeholders and interested parties' input.
- Conduct effective audits to monitor performance against established objectives and compliance requirements.
- Develop related work procedures for organizational resilience and BCM system in the ADNEC Group and define roles and responsibilities with partners to ensure effective and optimal implementation.
- Develop a systematic approach to ensure compliance with Abu Dhabi systems, as well as national and international laws and standards that ADNEC group adheres to; taking into account the expected changes in services and functions to continually improve BC performance.
- Ensure the necessary trainings and awareness for vital functions and teams to enable them to contribute to the implementation of business continuity system.
- Ensure, oversee, and maintain continual monitoring, testing, audit, and review of business continuity management system on a regular basis to evaluate BCM effectiveness performance.
- Implement drills and exercises and provide necessary support to ensure effective implementation of business continuity plan in the ADNEC Group during disruptions.

The Policy shall be disseminated to all staff and stakeholders and annually reviewed to ensure suitability and continual improvement.

Humaid Matar Al Dhaheri
Managing Director & Group CEO

حميد مطر الظاهري
العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لمجموعة أدنيك

Version: 1.0 Date: 04 July 2024

النسخة: 1.0 التاريخ: 04 يوليو 2024

بيان بشأن سياسة نظام إدارة استمرارية الأعمال

تماشياً مع رؤية حكومة أبوظبي، تلتزم مجموعة أدنيك وشركاتها التابعة بتطبيق نظام إدارة استمرارية الأعمال بما يتوافق مع المعيار الوطني لنظام إدارة استمرارية الأعمال NCEMA 7000:2021 والمعيار الدولي ISO 22301.

تُعتبر سياسة استمرارية الأعمال لمجموعة أدنيك ("السياسة")، المرفقة بهذا البيان بمثابة إطار عام لأهداف النظام، من أجل ضمان الالتزام بكل المتطلبات القانونية والتشريعية، وكذلك تلبية متطلبات أصحاب المصلحة والجهات المعنية بما يتماشى مع الأنظمة الإدارية المعمول بها. وتطبق السياسة على مختلف قطاعات مجموعة أدنيك والوحدات التابعة لها.

وتلتزم مجموعة أدنيك من خلال هذه السياسة بتنفيذ برنامج شامل لاستمرارية الأعمال، والحفاظ عليه والتحقق منه لضمان استمرارية العمليات الأساسية في مختلف الظروف.

تتضمن أهداف السياسة ما يلي:

- التأكد من التزام الإدارة العليا بتوفير الموارد اللازمة لتنفيذ نظام إدارة استمرارية الأعمال.
- إعطاء الأولوية لسلامة وصحة موظفينا، وشركائنا، وعملائنا، وزوارنا.
- مراقبة وإدارة المخاطر المرتبطة باستمرارية الأعمال والتأكد من كفاءة التدابير المعتمدة من حيث التكلفة.
- التأكد من أن مختلف القطاعات والوحدات التابعة ملتزمة بتطوير واختبار خطط استمرارية الأعمال، مع مراعاة التغييرات في الخدمات والمهام.
- الحصول على آراء أصحاب المصلحة والجهات المعنية.
- إجراء عمليات تدقيق فعالة لمراقبة الأداء مقابل الأهداف المحددة ومتطلبات الامتثال.
- تطوير إجراءات العمل ذات الصلة من أجل تحقيق المرونة التنظيمية وتنفيذ نظام إدارة استمرارية الأعمال في مجموعة أدنيك، بالإضافة إلى تحديد الأدوار والمسؤوليات مع الشركاء لضمان التنفيذ الفعال والأمثل.
- تطوير نهج منظم لضمان الامتثال للأنظمة في أبوظبي، وكذلك القوانين والمعايير الوطنية والدولية التي تلتزم بها مجموعة أدنيك؛ مع مراعاة التغييرات المتوقعة في الخدمات والوظائف بهدف تحسين الأداء في مجال استمرارية الأعمال.
- ضمان توفير التدريب والتوعية اللازمين للأقسام والفرق الأساسية لتمكينها من المساهمة في تطبيق نظام استمرارية الأعمال.
- ضمان المراقبة والاختبار والتدقيق في نظام إدارة استمرارية الأعمال والإشراف عليه ومراجعته بشكل منظم لتقييم أداء فاعلية النظام.
- تنفيذ التدريبات وتقديم الدعم اللازم لضمان التنفيذ الفعال لخطة استمرارية الأعمال بمجموعة أدنيك في حال تعطل العمل.

يتم تعميم السياسة على جميع الموظفين والجهات المعنية، ومراجعتها سنوياً لضمان ملاءمتها وتطويرها باستمرار.